

我的眼睛已看見

MINE EYES HAVE SEEN THE GLORY

Julia Ward Howe, 1862

John William Steffe, 19th Century

5 · 5 | 5 · 5 5 · 4 3 · 5 1 · 2 | 3 · 3 3 · 2 1 1 · 7 |

1. 我的眼睛已經看見主降臨的大榮光; 祂正
 2. 基督誕生於猶太地, 美麗正如百合花; 祂在
 3. 祂已吹出得勝號, 前進而永不會退後; 祂已

6 · 6 6 · 7 1 · 1 1 · 6 | 5 · 6 5 · 3 5 5 · 5 | 5 · 5 |

踏盡一切不良葡萄, 使公義顯彰, 祂已抽出
 心懷滿有榮光, 使我們改變眾人心, 祂已捨命興
 設立審判寶座, 鑒察揚盡眾人, 我魂與

5 · 4 3 · 5 1 · 2 | 3 · 3 3 · 2 1 1 | 2 2 1 7 | 1 - - - |

祂的怒劍發出閃閃的光芒, 祂真理在進行。
 世人成聖, 我也願捨己救人, 真神正在進行。
 急速答應祂, 我雙足躍跟從, 我主正在前進。

5 · 4 3 · 5 1 · 2 | 3 - 1 - | 6 · 7 1 · 7 1 · 6 | 5 - 3 - |

副歌
 榮耀榮耀哈利路亞! 榮耀榮耀哈利路亞!

5 · 4 3 · 5 1 · 2 | 3 - 1 1 | 2 2 1 7 | 1 - - ||

榮耀榮耀哈利路亞! 基督已經得勝!

1. Mine eyes have seen the glory of the coming of the Lord; He is trampling out the vintage where the grapes of wrath are stored; He hath loosed the fateful lightning of His terrible swift sword; His truth is marching on.
2. He has sounded forth the trumpet that shall never call retreat; He is sifting out the hearts of men before His judgment seat; Oh, be swift, my soul, to answer Him! Be jubilant, my feet; Our God is marching on.
3. In the beauty of the lilies Christ was born across the sea, With a glory in His bosom that transfigures you and me: As He died to make men holy, let us die to make men free; While God is marching on.

CHORUS

Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah!

Glory! Glory! Hallelujah! Our God is marching on.